
Department of Paediatrics and 
Adolescent Medicine

兒 童 及 青 少 年 科 學 系

給未能準時應診病人的提示:

瑪麗醫院兒科門診每日大約有接近200位病人應診。閣下準時應診對本門診
部門的暢順運作非常重要部門的暢順運作非常重要。

現知悉閣下已有二次應診遲到的記錄，本門診懇請閣下在往後的覆診能依時
應診.若閣下再次有遲到的情況。閣下當天的覆診會被取消，本門診會另行為
閣下安排下一個最快覆診期。多謝閣下的體諒和合作。

日期 :_____________

Reminder to Late-comer 

Our out-patient Clinic has a daily attendance of more than 200 patients Your punctuality inOur out-patient Clinic has a daily attendance of more than 200 patients. Your punctuality in
attending the clinic is very important in ensuring a smooth running.

We would like to bring to your attention that from our records, you have been late for twice. We
sincerely request you to be punctual in your next appointment. Your appointment for medical
consultation will be cancelled and rescheduled to the next earliest date if you are late again.
Your kind co-operation is most appreciated.

Date: ________________________
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